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Yao Zhao 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Zhao began her legal career in 2020 and focuses her practice on domestic and cross-border 

venture capital and private equity investment, M&A, foreign direct investment, and general corporate 

affairs.  She has represented clients to complete transactions in diverse industries such as the Internet, 

life sciences and healthcare, information technology, energy, consumer goods, and human resources. 

EDUCATION 
Ms. Zhao received in 2019 a Bachelor of Law degree from Tsinghua University and an honorary 

degree from Xin Ya College, Tsinghua University.  She later obtained an LL.M. degree from Cornell 

University in 2020. 

QUALIFICATIONS 
Member of the New York State Bar 

Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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赵曜 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

赵曜律师从 2020 年起从事律师工作，专长于境内外创业投资及私募股权投资，兼收并购，外

商投资及一般性公司事务等业务。赵曜律师提供服务的客户所在行业广泛多元，主要涉及互

联网、生命科学与健康医疗、信息技术、能源、消费品、人力资源等。 

教育背景 

赵曜律师于 2019 年获得清华大学法学学士学位，同时获得新雅书院荣誉学位，赵律师后赴美

国就读于康奈尔大学法学院，并于 2020 年获得法学硕士学位。 

执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


